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Årsmelding for 2020  
(Oktober 2019 til oktober 2020).  
 
Styret har bestått av:  
 
Leder: Marit Green Tymczuk  
Nestleder: Birgith Johansen  
Kasserer: Birgith Johansen  
Sekretær: Lene Pleym Myhrvold  
Studieleder: Åse Marie Green 
Hjemmeside, Facebook og pressekontakt: Reidun Green 
Serveringskontakt medlemsmøter: Sigrun Hogstvedt.  
1. varamedlem: Bjørg Meland  
2. varamedlem: Turid Vaaden 
3. varamedlem: Kari Aakerholt 
 
Valgkomite: Lynette Sjue, May Britt Haslestad, og Olaug Auen 
 
Revisorer: Anne Kristine Høstmælingen og Bjørg Meland.  
 
Utsendinger til Vestfolds Bygdekvinnelag årsmøte var Åse Marie Green og Lene 
Pleym Myhrvold. Marit Green Tymczuk kunne ikke delta da hun var representant 
for NBK i Østfold Bygdekvinnelag. 
 
Medlemmer  
6 nye medlemmer har meldt seg inn i laget vårt i 2020 og Vassås 
bygdekvinnelag har pr. 1. oktober 30 medlemmer, inkludert Lynette Sjue som 
er vårt æresmedlem.  
 
Fotpleie organisert av 1 medlem i samarbeid med frivillige er videreført 
inneværende år. 
 
Covid-19 pandemien har naturlig nok satt sitt preg på og gjort at vi har måttet 
endre planlagte aktiviteter dette året. På aktiviteter som vi har hatt etter 
12.mars-20 vi fulgt helsemyndighetenes anbefalte Corona tiltak. 
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Vestfoldfold bygdekvinnelag (BKL)  
- Åse Marie Green og Lene Myhrvold deltok på årsmøtet til Vestfold BKL 7.3.20. 
Det var et informativt og hyggelig møte. Spesielt positivt med flere yngre talere 
og Spiskammersprisen som ble tildelt Gro Bettums catering. Vestfold var en av 
få BKL som rakk å avholde årsmøte før Corona pandemien satt en stopper for 
alle sammenkomster.  
 
- Styresamling i Skjeestua i Stokke arrangert av Vestfold Bygdekvinnelag 
19.11.19. Vassås Bygdekvinnelag stilte med et styremedlem. Tema: «Lynkurs» i 
Bygdekvinnelagets historie, organisasjonsstruktur, når får vi og hvor finner vi 
informasjon. Det var også fokus på utfordringer i laget og suksesshistorier. 
 
- «Bygdekvinner på hurtiglading» med «ladested» Skjeestua i Stokke; arrangert 
av Vestfold Bygdekvinnelag 1.02.20. Vassås Bygdekvinnelag stilte med et 
medlem. Det var tre forskjellige foredrag: Anders Nordrum utdannet gartner og 
pedagog, Tom Jardar Wirgenes og Virgenes Andelsgård, samt Jørn Lier Horst 
med bakgrunn som etterforskningsleder i politiet og nå fulltids forfatter. 
 
Eiendeler 
Vassås Bygdekvinnelag har egne kasser på Granly der vi lagrer utstyr til ulike 
aktiviteter og våre eiendeler. Vassås bygdekvinnelag har 2 bankkontoer i DNB; 
1 brukskonto og 1 sparekonto, jr. regnskap. Vi har 2 drikkecontainere som vi 
har spleiset på sammen med 4H Lerka og Velforeningen.  
 
Møteaktivitet 
Laget har hatt 8 medlemsmøter/ aktiviteter/ kurs og 6 styremøter.  
Det er satt opp ansvar for bevertning for hvert medlemsmøte i årsplanen. 
Styremøtene er hjemme hos styremedlemmene etter tur.  
 
24.10. 2019 Årsmøte 
Leder ønsket velkommen til årsmøtet i Kirkestua i Vassås. Det var 14 
stemmeberettigede.  
Leder redegjorde for kvelden og ledet møte.  
De som gikk ut av styret og verv ellers ble takket av for god innsats. 
Noen få medlemmer ønsket innkalling og årsmeldingen på papir, da de ikke har 
data.  
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20.11. 2019 
Lefsekurs ledet av Kari Aakerholt. 9 medlemmer og 2 ikkemedlemmer deltok. Vi 
laget vestfoldlefse. Det ble en fin kveld for alle nivåer, nybegynnere og de som 
har bakt lefser før. Vi fordelte lefsene mellom oss, så alle fikk med seg lefser 
hjem.  
 
26.11. 2019 
Det nye styret konstituerte seg. 
 
09.12. 2019 
Styremøte hvor vi planla kommende års aktiviteter 
 
15.01.2020 
Styremøte hvor vi planla deltagelse fra laget vårt, på Løkfabrikken. 
 
16.01. 2020 
Nyttårsfest på Granly. Deltagerne ble oppfordret til å bære hatt. Det ble servert 
koldtbord, kaffe, dessert, lettøl og vin, samt alkoholfritt. Quiz og utlodning med 
gevinster fra hus og hage, samt presentasjon av årsplan. Det ble en hyggelig 
kveld som gikk med økonomisk overskudd. Vi fikk 5 nye medlemmer.  
 
03.02. 2020 
Løkfabrikken, Bakke gård i Hillestad. BKL i Holmestrand (90 deltagere) møttes 
for å bli kjent. De fire lokallagene i vår nye kommune presenterte seg og 
årslanene. 
 
26.02. 2020 
Styremøte hvor vi evaluerte nyttårsfesten og samlingen på Løkfabrikken.  Vi 
planla vårens aktiviteter, da vi på denne tiden ikke visste om hva som skulle 
komme i mars mnd.  
Gjenbruksdagen som var planlagt i mars, ble avlyst/utsatt pga pandemien. 
 
18.05. 2020 
Medlemsmøte på Rønneberg gartneri. Dette var den første aktiviteten vi våget 
oss til å arrangere etter at landet stengte ned i mars, pga pandemien.  
Ca 20 medlemmer deltok. 
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Vi fikk lære om bruk og dyrking av urter. Vi hadde en hyggelig kveld til tross for 
restriksjoner. Medlemmene hadde med egen mat og drikke og lodd ble betalt 
med vipps. Premiene var blomster fra gartneriet.  
Vi hadde høyt fokus på smitte, håndsprit var flittig i bruk og vi satt med god 
avstand. Sekretær fotograferte alle på sine sitteplasser, slik at smittesporing 
skulle være mulig. 
 
08.06. 2020 
Ødegårdsanlegget i Vassås. Det møtte 15 medlemmer og andre til tur. Åse 
Marie Green guidet og delte kunnskapen sin om Ødegården. Coronatiltak ble 
fulgt, én meters avstand og medbrakt egen mat/drikke. 
 
26.08. 2020 
Styremøte hvor vi diskuterte hvordan vi skal planlegge de ulike 
arrangementene med hensyn til smittevern. Vi forberedte årsmøtet, Quiz og 
pizzakveld på Granly og diskuterte Gjenbruksdagen som har blitt utsatt.   
 
17.09. 2020 Quiz og pizzakveld på Granly. En positiv kveld med 17 medlemmer, 
også nye medlemmer møtte. Regnskapet gikk i balanse.  
Anbefalte Coronatiltak ble fulgt. 
 
23.09. 2020  
Styremøte med hovedvekt på planlegging av årsmøtet, tradisjonsmatskolen og 
planlegging av pynting og servering på høsttakkegudstjenesten. 
 
27.09. 2020 
Høsttakkegudstjenesten i Vassås kirke. Kirken ble pyntet av medlemmer i 
Vassås Bygdekvinnelag og de serverte hjemmebakte boller, saft og kaffe etter 
gudstjenesten. Anbefalte Coronatiltak ble fulgt under serveringen.  
 
 
 
For styret 
021020 
Lene Pleym Myhrvold 


